
 

  Vragenhalfuur gemeenteraad 26 januari 2010 
 
Is uitplaatsing neurologie begin ontmanteling ziekenhuis? 

 
 
Begin december is via Dagblad TC Tubantia bekend geworden, dat de Raad van 
Bestuur van de Ziekenhuisgroep Twente in 2010 € 6 miljoen euro moet bezuinigen. De 
verwachting werd uitgesproken dat het jaar 2009 met verlies wordt afgesloten. De 
aangekondigde bezuinigingen hebben tot grote onrust geleid onder het personeel, de 
inwoners van Hengelo en omliggende gemeenten en de lokale politiek.  Door 
bestuursvoorzitter Schmidt is tot op heden ontkend dat er al beslissingen zouden zijn 
genomen over de invulling van de bezuinigingen, terwijl ook wordt tegengesproken 
dat er in Hengelo alleen een rompziekenhuis zou overblijven. 
 
De gemeenteraad van Hengelo heeft op initiatief van de SP op 15 december unaniem een 
motie aangenomen waarin wordt uitgesproken, dat de raad een volwaardig ziekenhuis voor 
Hengelo wil houden en met de directie en de raad van Bestuur in gesprek wil over het 
behoud van dat volwaardige ziekenhuis. Die wens wordt ondersteund door de duizenden 
handtekeningen die inmiddels op initiatief van PvdA en SP zijn ingezameld onder de 
Hengelose bevolking. Een actie die zich ook heeft uitgebreid naar de gemeenten Hof van 
Twente en Borne. Op 4 februari 2010 worden alle dan ingezamelde handtekeningen 
aangeboden aan de heer Schmidt voorafgaand aan een Trefpuntbijeenkomst waar hij 
politiek en bevolking uitleg komt geven over de plannen van het ziekenhuis. 
 
Met stijgende verbazing en groeiende onrust hebben wij vandaag (vrijdag 22 januari 2010) 
via personeel van het ziekenhuis kennis genomen van het feit, dat de verpleegafdeling 
neurologie per 1 februari 2010 al uit Hengelo verdwijnt.  
 
In dat verband hebben wij de volgende vragen voor het college: 
 
1. Klopt het dat de verpleegafdeling neurologie per 1 februari 2010 uit Hengelo verdwijnt  

en was u daarvan op de hoogte? 
 
2. Bent u het eens met de stelling, dat de directie en het bestuur van het ziekenhuis met 

dit besluit volledig voorbij gaan aan de wens van de Hengelose politiek en de 
Hengelose inwoners die een volwaardig en compleet ziekenhuis – dus inclusief een 
verpleegafdeling neurologie - in Hengelo willen houden.  

 
3. In hoeverre deelt u onze vrees, dat het uitplaatsen van de verpleegafdeling 

neurologie het begin lijkt aan te kondigen van een veel verdergaande ontmanteling 
van het Hengelose ziekenhuis.  

 
4. Vindt u het als college met ons ook bijzonder ongepast, dat dit besluit kennelijk al is 

genomen voordat het gesprek met de gemeenteraad over het voorzieningenniveau 
dat we in Hengelo willen, heeft plaatsgevonden. 

  
 
Namens de fractie van de SP, 
Mariska ten Heuw 
 
NB: Een afschrift van deze vragen hebben wij ook gestuurd naar de directie en de Raad van 
Bestuur van de ZGT. 

Hengelo, 
vrijdag 22 januari 2010 


